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Про роки навчання в Уманському національному університеті 

садівництва маю приємні спогади. Після вступу до університету я жодного 

разу не пошкодувала про свій вибір. Цей заклад вищої освіти дав мені путівку 

в життя. Знання, отримані в університеті, дозволили мені швидко стати до 

роботи та якісно її виконувати на моїй посаді. Я сім років працювала в 

агрохімлабораторії «Деметра» хіміком-лаборантом. Загалом на УТК працюю 

вже 10 років. 

Варто зазначити, що в університеті мене навчили обирати головне, 

самостійно аналізувати ситуації, що виникли. Крім цього, важливими етапами 

були навчальні та виробничі практики, які дали змогу отримати значний 

досвід. За період навчання я значно підвищила рівень комунікабельності за 

рахунок спілкування з ровесниками, викладачами та співробітниками 

університету. Це відчутно допомагає мені в практичній діяльності. Я 

переконана, що зробила правильний вибір, обравши для навчання факультет 

плодоовочівництва, екології та захисту рослин.  

Хочу подякувати співробітникам університету, викладацькому складу 

факультету та, зокрема, викладачам кафедри овочівництва, на якій я 

виконувала свою дипломну роботу під керівництвом Ольги НАКЛЬОКИ, за 

цікаві, корисні та насичені дні студентського життя, які я проживала в стінах 

університету. 

 


